

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, DECEMBER 11, 1974

(4)

[Text]

The Standing Committee on Privileges and Elections met at 4:00 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Blaker, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Andre (Calgary Centre), Blaker, Collenette, Darling, Duclos, Johnston, Marshall, Miss Nicholson, Messrs. Pearsall, Reid, Ritchie and Scott.

Appearing: Mr. John Reid, M.P., Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council.

The Committee resumed consideration of Bill C-36, An Act to provide for representation in the House of Commons, to establish electoral boundaries commissions and to remove the temporary suspension of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Representation Act, 1974).

And debate arising thereon;

Mr. Reid presented a proposal for an amendment, together with some calculations based thereon, to the Committee.

And debate continuing;

Mr. Reid presented a second proposal for an amendment to the Committee.

Agreed.—That the proposals and calculations presented to the Committee by Mr. Reid are endorsed by the Committee.

On motion of Mr. Ritchie, it was ordered,—That the two proposals and the calculations presented to the Committee by Mr. Reid be appended to this day's Minutes of Proceedings and Evidence (See Appendix "A").

Ordered.—That the meeting of the Committee scheduled for 11:00 o'clock a.m. on Thursday, December 12, 1974, be cancelled.

At 5:05 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Charles Bellemare

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 11 DÉCEMBRE 1974

(4)

[Traduction]

Le Comité permanent des privilèges et élections se réunit aujourd'hui à 16 heures sous la présidence de M. Blaker (président).

Membres du Comité présents: MM. Andre (Calgary-Centre), Blaker, Collenette, Darling, Duclos, Johnston, Marshall, M^{me} Nicholson, MM. Pearsall, Reid, Ritchie et Scott.

Comparaît: M. John Reid, député, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé.

Le Comité poursuit l'étude du bill C-36, Loi concernant la représentation à la Chambre des communes, établissant des commissions de délimitation des circonscriptions électorales et rétablissant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (Loi sur la représentation (1974)).

Le débat s'engage;

M. Reid propose un amendement, ainsi que certains calculs fondés sur le dit amendement, au Comité.

Et le débat continue;

M. Reid propose un deuxième amendement au Comité.

Il est convenu.—Que les propositions et les calculs présentés par M. Reid soient approuvés par le Comité.

Sur motion de M. Ritchie, il est ordonné,—Que les deux propositions et les calculs présentés au Comité par M. Reid soient joints au procès-verbal et témoignages de ce jour (Voir appendice «A»).

Il est ordonné.—Que la séance du Comité fixée à 11 heures le jeudi 12 décembre 1974 soit contremandée.

A 17 h 05, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.